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Protokół nr 41/2015 

posiedzenia 

Zarządu Powiatu w Białogardzie 

w dniu 2 września 2015 r., w godz. 8
00

 – 8
20 

oraz w dniu 3 września 2015 r., w godz. 9
00

 – 12
25 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 

 
W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia   

załącznik nr 1.  
Posiedzenie Zarządu Powiatu rozpoczął Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda 

i zaproponował następujący porządek obrad: 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie realizował następujący porządek obrad: 

 

1. Zapoznanie z  proponowanym porządkiem posiedzenia Zarządu Powiatu. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

3. Wniosek Powiatu Białogardzkiego o rozłożenie należności wynikającej z decyzji 

Ministra Finansów  na raty oraz odroczenie terminu płatności. 

4. Zatwierdzenie aneksu Nr 1 do projektu organizacji Zespołu Szkół  

Ponadgimnazjalnych  w Tychowie na rok szkolny 2015/2016. 

5. Zatwierdzenie aneksu Nr 1 do projektu organizacji Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych  w Białogardzie  na rok szkolny 2015/2016. 

6. Zatwierdzenie aneksu Nr 1 do projektu organizacji Liceum Ogólnokształcącego  

w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016. 

7. Zatwierdzenie aneksu Nr 1 do projektu organizacji Zespołu Szkół Specjalnych  

w Białogardzie  na rok szkolny 2015/2016 

8. Zatwierdzenie aneksu Nr 1 do projektu organizacji Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Podborsku na rok szkolny 2015/2016. 

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawie: 

a) wyznaczenia delegatów Powiatu Białogardzkiego do Stowarzyszenia Inicjatyw 

Społeczno - Gospodarczych w Białogardzie, 

b) udzielenia upoważnienia Dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury Białogardzie 

do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności 

Powiatu Białogardzkiego. 

10.Wniosek w sprawie wyrażenia zgody na wycięcie trzech drzew rosnących na działce 

Powiatu Białogardzkiego przy ul. Szpitalnej.  

11. Sprawy różne. 

 

 

   

Ad.1 

Zarząd Powiatu w Białogardzie zapoznał się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

Ad.2 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął protokół nr 40/2015  

z posiedzenia Zarządu w dniu 31 sierpnia 2015 roku. 
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Ad.3 

Naczelnik Wydziału  Edukacji, Kultury i Turystyki – Ewa Popławska zapoznała Zarząd  

z treścią wniosku Powiatu Białogardzkiego o rozłożenie należności wynikającej z decyzji 

Ministra Finansów na raty oraz odroczenie terminu płatności, co przedstawia załącznik nr 2  

do mniejszego protokołu. Poinformowała, że Powiat wnioskuje o rozłożenie na sześć 

rocznych rat oraz odroczenie terminu płatności pierwszej raty do dnia 15 grudnia 2016 r. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował, aby wystąpić do Ministra Finansów 

z w/w wnioskiem.  Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie wyraził zgodę na wystąpienie z wnioskiem 

do Ministra Finansów w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda ogłosił przerwę w posiedzeniu Zarządu do dnia  

3 września 2015 roku do godziny 9
00

. 

 

 

Ad.4 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z Aneksem Nr 1 do projektu organizacji Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Tychowie na rok szkolny 2015/2016 wraz z organizacją Internatu,  

co przedstawiają załączniki nr 3 i 4. Poinformowała, że w roku szkolny 2015/2016  

w placówce funkcjonuje: 

 7 oddziałów,  

 liczba uczniów -  186, 

 liczba etatów pedagogicznych – 27,013, 

 liczba uczniów w internacie – 152, 

 liczba godzin dydaktycznych – 561,5, w tym: obowiązkowych – 393, 

Ponadwymiarowych – 31 i niepełnowymiarowych 137,5 godz., 

 administracja i obsługa – 10 etatów, w tym: 4 etaty administracji i 6 etatów obsługi. 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Tychowie – Józef Grabarczyk 

poinformował, że w obecnym roku szkolny ponownie nie dokonano naboru  

do Zasadniczej Szkoły Zawodowej – nie wpłynęły podania chętnych do nauki w tego typie 

szkoły. W bieżącym roku szkolnym będzie tylko kontynuacja klasy III. Szkoła dokonała 

naboru do dwóch klas pierwszych Liceum Ogólnokształcącego – 70 osób, w tym: 1 oddział 

klasy I wojskowej LO – 39 uczniów i 1 oddział klasy policyjnej LO - 31 osób.  

Do internatu zostało przyjętych 150 uczniów. Oświadczył, że szkoła nadal będzie szła  

w kierunku klas mundurowych. Oświadczył, że uczniowie przyjęci do szkoły są z wielu 

innych powiatów, co cieszy ze charakter szkoły przyciąga uczniów spoza Powiatu 

Białogardzkiego. Następnie dodał, że jest jeden uczeń ze Szczecina oraz ze Słupska. 

Oświadczył, że do realizacji budżetu na 2015 r. zabraknie szkole 68.496,13 zł. Niedobór 

wynika z obowiązku wypłaty wynagrodzenia dla dwóch nauczycieli przebywających na 

urlopie na poratowanie zdrowia. Środki te nie były zaplanowane w budżecie na 2015 r.    

 

Starosta Białogardzki Tomasz Hynda podziękował Dyrektorowi Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Tychowie za udział z posiedzeniu Zarządu Powiatu i przedstawienie 

aneksu Nr 1do organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych na rok szkolny 2015/2016. 
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W tej chwili odbyła się dyskusja. 

 

W wyniku przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu w Białogardzie postanowił 

zatwierdzić Aneks Nr 1 do projektu organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  

w Tychowie na rok szkolny 2015/2016 wraz z organizacją Internatu po 

przeprowadzeniu analizy finansowej z wykonania budżetu za III kwartał br. na 

kolejnym posiedzeniu Zarządu. 

 

 

 

Ad.5 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z Aneksem Nr 1 i Nr 2 do organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  

w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016, co przedstawiają załączniki nr 5 i 6 do niniejszego 

protokołu.  Poinformowała, że w roku szkolny 2015/2016 w placówce funkcjonuje: 

 liczba oddziałów -  27 młodzieżowych oraz  2 oddziały dla dorosłych,  

 liczba uczniów ogółem – 540, w tym: 182 uczniów w klasach I,  

 liczba uczniów w szkole dla dorosłych - 28, 

 liczba godzin dydaktycznych – 873,99,  

 liczba godzin obowiązkowych – 644, 

 liczba godzin ponadwymiarowych – 40,21, 

 etaty biblioteki – 3,  

 etaty pedagoga – 2, 

 etaty pedagogiczne przeliczeniowe – 48,32, 

 pracownicy administracji i obsługi – 11,25 etatu, w tym: 5,25 etatu administracja  

i 6 etatów obsługi. 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Białogardzie – Danuta Kuklinowska 

poinformowała, że zostały dokonane łączenia w klasach na przedmiotach ogólnokształcących 

a także na przedmiotach zawodowych. Oświadczyła, że nie wszyscy nauczyciele są 

zatrudnieni na pełen etat. Następnie dodała, że ze względu na organizację szkoły,  

12 nauczycielom zmniejszono wymiar zatrudnienia. Nauczyciele, którzy mają niepełny etat 

uzupełniają go w internacie. Do internatu zostało złożonych 21 podań. Stwierdziła,  

że zapotrzebowanie na miejsca w internacie jest większe niż przygotowanych miejsc. Są 

chętne osoby również z LO.  

Wicestarosta – Piotr Pakuszto zapytał, czy Dyrektor dokonała zmniejszenia etatów  

w administracji i obsłudze. 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Białogardzie – Danuta Kuklinowska 

poinformowała, że w miesiącu listopadzie br. odejdzie jedna osoba z obsługi na emeryturę   

a w 2016 r. kolejna z administracji. Etat administracyjny zostanie zlikwidowany.  

Wicestarosta – Piotr Pakuszto zapytał, ile jest etatów w bibliotece. 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Białogardzie – Danuta Kuklinowska 

poinformowała, że w szkole jest zatrudnionych trzech bibliotekarzy na pełnych etatach. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapytał, ile jest godzin w bibliotece. 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Białogardzie – Danuta Kuklinowska 

poinformowała, że  etat biblioteki to 30 godzin czyli ogółem w szkole realizowanych będzie 

90 godz. 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska stwierdziła, 

że przy takiej liczbie oddziałów istnieje możliwość zmniejszenia liczby stanowisk 

wicedyrektorów w szkole.  
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poprosił o przedstawienie informacji dotyczącej 

kadry zarządzającej. 

 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Białogardzie – Danuta Kuklinowska 

poinformowała, że w szkole są trzy stanowiska wicedyrektorów. Stwierdziła, że jeżeli jest 

taka potrzeba to może zejść do 2 stanowisk ale wtedy należy powołać kierowania praktycznej 

nauki zawodu ze względu na specyfikę szkoły zawodowej. Oświadczyła, że taki ruch pod 

względem ekonomicznym szkole się nie opłaca, ponieważ to stanowisko jest droższe. Dodała, 

że taka analiza była przeprowadzona. Zgodnie z przepisami prawa istnieje możliwość 

likwidacji jednego wicedyrektora ale praca szkoły w zakresie zarządzania będzie utrudniona. 

Szkoła prowadzi również Centrum Kształcenia Praktycznego, które odpowiada na organizację 

i przebieg egzaminów zawodowych, praktyki zawodowe uczniów zarówno szkoły zawodowej 

jak i techników. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapytał, czy ktoś przebywa na urlopie na 

poratowanie zdrowia. 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Białogardzie – Danuta Kuklinowska 

poinformowała, że na urlopie na poratowanie zdrowia przebywa jedna osoba. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda następnie zapytał o sytuację finansową jednostki. 

Dyrektor Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Białogardzie – Danuta Kuklinowska 

oświadczyła, że szkoła zmieści się w budżecie do końca br. 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

Zarząd z Aneksem nr 2 do organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych  

w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016 w sprawie zmiany wynikającej z konieczności 

zmiany nauczyciela religii oraz o wprowadzenie w życie orzeczenia do kształcenia 

specjalnego ucznia I klasy ZSZ – załącznik nr 6. 

 

Starosta Białogardzki Tomasz Hynda podziękował Dyrektor Zespołu Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Białogardzie za udział z posiedzeniu Zarządu Powiatu  

i przedstawienie projektu organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych na rok szkolny 

2015/2016. 

 

W tej chwili odbyła się dyskusja. 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda po krótkiej dyskusji, zgłosił wniosek o pozytywne 

zatwierdzenie aneksów nr 1 i nr 2 do arkusza organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie 

członkom Zarządu. 
 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził aneksy nr 1 i nr 2 do arkusza 

organizacji Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Białogardzie na rok szkolny 

2015/2016. 

 

 

Ad.6 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z Aneksem Nr 1 do arkusza organizacji Liceum Ogólnokształcącego  

w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016, co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. Poinformowała, że w roku szkolny 2015/2016 w placówce funkcjonuje: 

 liczba oddziałów – 8 w tym: 2 oddziałów klas pierwszych,  

 liczba uczniów - 227, w tym w kl. I – 68, II - 76, III – 83,  
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 liczba godzin dydaktycznych – 435, w tym z podstawy – 245,  

 liczba godzin w niepełnym wymiarze – 140,03, 

 liczba godzin ponadwymiarowych – 42, 

 ogółem etatów przeliczeniowych – 26,36, 

 obsługa i administracja – 8 etatów, w tym: 4,5 etatu obsługi i 3,5 etat administracji. 

Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego w Białogardzie – Alicja Flis stwierdziła,  

że w bieżącym roku szkolnym nastąpiła zniżka liczby uczniów oraz została zmniejszona 

liczba oddziałów, co spowodowało likwidację stanowiska wicedyrektora szkoły. 

Poinformowała, że na rok szkolny 2015/2016 nie zostały zaplanowane godziny dydaktyczne 

dla dyrektora szkoły. Dyrektor złożyła wniosek o zwolnienie z realizacji godzin 

dydaktycznych w związku z likwidacją stanowiska wicedyrektora szkoły. Dodała, że sześciu 

nauczycieli, zatrudnionych jest na niepełnych etatach.  

Dyrektor Alicja Flis poinformowała, że w organizacji szkoły zostało zaplanowane nauczanie 

międzyoddziałowe tj. łączenia w grupach międzyklasowych na niektórych przedmiotach. 

Oświadczyła, że po przeprowadzeniu analizy finansowej szkole do końca br. zabraknie 

103.000 zł. Następnie zapoznała członków Zarządu  z treścią wniosku w sprawie 

przydzielenia nauczycielowi 3 godzin w tygodniu języka niemieckiego -  załącznik nr 8. 

Poinformowała, że uczeń kl. I ma problemy z nauką języków obcych. Uczeń  

w gimnazjum uczył się języka niemieckiego. Na poziomie tegorocznych klas pierwszych nie 

została utworzona grupa języka niemieckiego realizująca program w wymiarze 3 godzin 

tygodniowo. W związku z powyższym, zgodnie z opinią  wydaną przez Poradnię 

Psychologiczno – Pedagogiczną wnioskuje o wyrażenie zgody na przydzielenie 

nauczycielowi 3 godz. w tygodniu języka niemieckiego. Dodała, że godziny te będą 

realizowane w ramach etatu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

Starosta Białogardzki Tomasz Hynda podziękował Dyrektor Liceum Ogólnokształcącego  

w Białogardzie za udział z posiedzeniu Zarządu Powiatu i przedstawienie Aneksu Nr 1 

 do arkusza organizacji Liceum Ogólnokształcącego na rok szkolny 2015/2016. 

 

W tej chwili odbyła się dyskusja. 

 

W wyniku przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu w Białogardzie postanowił 

zatwierdzić Aneks Nr 1 do projektu organizacji Liceum Ogólnokształcącego  

w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016 po przeprowadzeniu analizy finansowej  

z wykonania budżetu za III kwartał br. na kolejnym posiedzeniu Zarządu. 

 

 

 

Ad.7 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z Aneksem Nr 1 do arkusza organizacji Zespołu Szkół im. Jana Pawła II  

w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016, co przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. Poinformowała, że w roku szkolny 2015/2016 w placówce funkcjonuje: 

 liczba oddziałów - 13, 

 liczba uczniów - 82, 

 liczba godzin dydaktycznych – 480,  
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 godziny obowiązkowe – 359, 

 liczba godzin w niepełnym wymiarze – 6, 

 liczba godzin ponadwymiarowych – 115, 

 pracownicy administracji i obsługi – 7,5 etatu, w tym: 2,5 etatu administracji  

i 5 etatów obsługi. 

Dyrektor Zespołu Szkół im. Jana Pawła II w Białogardzie – Jarosław Burzyński 

poinformował, że szkoła zmieści się w budżecie do końca br. 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda podziękował Dyrektorowi Zespołu Szkół im. Jana 

Pawła II w Białogardzie za udział w posiedzeniu Zarządu Powiatu i przedstawienie 

wyjaśnień do organizacji Zespołu Szkół im. Jana Pawła II w Białogardzie na rok szkolny 

2015/2016. 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zgłosił wniosek o zatwierdzenie Aneksu Nr 1 do 

organizacji Zespołu Szkół Specjalna w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016. Zgłoszoną 

propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził Aneks Nr 1 do organizacji 

Zespołu Szkół Specjalnych w Białogardzie na rok szkolny 2015/2016. 

 

 

 

Ad. 8 

Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki i Promocji – Ewa Popławska zapoznała 

członków Zarządu z aneksami do arkuszy organizacji Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego oraz Gimnazjum w Podborsku na rok szkolny 2015/2016, co przedstawiają 

załączniki nr  10 i 11 do niniejszego protokołu. Poinformowała, że w roku szkolny 

2015/2016 w placówce funkcjonuje: 

 liczba oddziałów w gimnazjum - 3, 

 liczba miejsc w ośrodku - 48, 

 etaty pedagogiczne – 23,06 

 pracownicy administracji i obsługi – 9 etatów, w tym: 4 etaty administracja i 5 etaty 

obsługi, 

 liczba godzin obowiązkowych gimnazjum – 113,5,  

 liczba godzin w MOW (internat) – 392. 

Dodała, że został zlikwidowany etat wicedyrektora. 

Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku – Radosław Reich  

poinformował, że na obecną chwilę w MOW jest 25 wychowanków plus 10 wskazań. 

Oświadczył, że ośrodek zmieści się w budżecie do końca br.  

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda podziękował Dyrektorowi Młodzieżowego Ośrodka 

Wychowawczego w Podborsku za udział z posiedzeniu Zarządu Powiatu i przedstawienie 

Aneksu nr 1 do organizacji Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego na rok szkolny 

2015/2016. 
 

W tej chwili odbyła się dyskusja. 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zgłosił wniosek o zatwierdzenie organizacji 

Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego w Podborsku na rok szkolny 2015/2016. 

Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 
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Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie zatwierdził organizację Młodzieżowego 

Ośrodka Wychowawczego w Podborsku na rok szkolny 2015/2016. 

 

 

Ad.9 

  a) Naczelnik Wydziału  Organizacji – Zbigniew Raczewski zapoznał członków 

Zarządu z treścią projektu uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie wyznaczenia 

delegatów Powiatu Białogardzkiego do Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno - Gospodarczych 

w Białogardzie, co przedstawia załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. Poinformował,  

że proponuje się na delegatów reprezentujących Powiat Białogardzki do Stowarzyszenia 

Inicjatyw Społeczno - Gospodarczych w Białogardzie: Piotra Pakuszto - Wicestarostę 

Powiatu Białogardzkiego i Ryszarda Wichniewicza. Następnie dodał, że traci moc uchwała 

Nr III/23/2014 Rady Powiatu w Białogardzie z dnia 29 grudnia 2014 r. w sprawie 

wyznaczenia delegatów reprezentujących Powiat Białogardzki w Stowarzyszeniu Inicjatyw 

Społeczno – Gospodarczych w Białogardzie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie wyznaczenia delegatów Powiatu Białogardzkiego do Stowarzyszenia 

Inicjatyw Społeczno - Gospodarczych w Białogardzie. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął Uchwałę Nr 66/2015 Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w sprawie wyznaczenia delegatów Powiatu Białogardzkiego do 

Stowarzyszenia Inicjatyw Społeczno - Gospodarczych w Białogardzie w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

  b) Naczelnik Wydziału  Organizacji – Zbigniew Raczewski zapoznał członków 

Zarządu z treścią projektu uchwały Zarządu Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia 

upoważnienia Dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury Białogardzie do składania 

oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności Powiatu Białogardzkiego, 

co przedstawia załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poddał pod głosowanie projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie udzielenia upoważnienia Dyrektora Młodzieżowego Domu Kultury 

Białogardzie do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem bieżącej działalności 

Powiatu Białogardzkiego. 

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie przyjął Uchwałę Nr 67/2015 Zarządu 

Powiatu w Białogardzie w sprawie udzielenia upoważnienia Dyrektora Młodzieżowego 

Domu Kultury Białogardzie do składania oświadczeń woli związanych z prowadzeniem 

bieżącej działalności Powiatu Białogardzkiego w brzmieniu jak przedstawia załącznik 

nr 15 do niniejszego protokołu. 

 

 

 

Ad.10 

Inspektor ds. gospodarki nieruchomościami – Łukasz Piasecki zapoznał z treścią wniosku 

zgłoszonego przez Pana Piotra Mordak zamieszkałego przy ul. Szpitalnej 7c w Białogardzie 

w sprawie wyrażenia zgody na wycięcie drzew, co przedstawia załącznik nr 16 do 

niniejszego protokołu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował pozytywne rozpatrzenie zgłoszonego 

wniosku. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom Zarządu. 
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Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył zgłoszony wniosek. 

 

 

 

Ad.11 

Skarbnik Powiatu – Elżbieta Florek zapoznała członków Zarządu z projektem umowy  

pomiędzy Bankiem Polska Kasa Opieki Spółka Akcyjna w Warszawie a Powiatem 

Białogardzkim w sprawie prowadzenia rachunków bankowych budżetu Powiatu i jego 

jednostek organizacyjnych, co przedstawia załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 

Poinformowała, że obecna umowa z Bankiem PeKaO S.A. kończy się 30 wrzesień br.  

W związku  z powyższym należy wybrać bank do prowadzenia rachunków bankowych na 

kolejne pięć lat. Proponuje podpisanie umowy z Bankiem PeKaO S.A. z którym dotychczas 

Powiat współpracował. Koszty obsługi bankowej przez ostanie pięć lat wyniosły nie całe 

1.900 zł natomiast rachunek bankowy oprocentowany jest w wysokości około 1%. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zaproponował, aby wyrazić zgodę na podpisanie 

umowy z Bankiem PeKaO S.A. Zgłoszoną propozycję poddał pod głosowanie członkom 

Zarządu.  

 

Zarząd Powiatu w Białogardzie jednogłośnie wyraził zgodę na podpisanie umowy  

z Bankiem PKO S.A. na prowadzenie rachunków bankowych Powiatu. 

 

 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował o wyczerpaniu porządku obrad  

i zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu w Białogardzie. 

 

 

 

 

 

 


